
Protokół nr IX /07
_____________________________

 

z  sesji  Rady  Gminy  Powidz  odbytej  w  dniu  28  września  2007  roku  o  godz. 
9º°  w sali  posiedzeń Urzędu Gminy Powidz pod przewodnictwem radnego Jacka 
Kowalskiego  -  Przewodniczącego Rady Gminy Powidz.

Uczestniczący  w  sesji  radni  –  zgodnie  z  listą  obecności  radnych,  która  stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Uczestniczące w sesji osoby spoza Rady – zgodnie z listą obecności,   która stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

                              Otwarcia  I X  sesji  Rady  Gminy dokonał  i  sesji przewodniczył 
radny Jacek Kowalski – Przewodniczący Rady Gminy Powidz. 
Przewodniczący Rady powitał zebranych. Następnie,  na podstawie listy obecności 
radnych               stwierdził, że  w sesji uczestniczy 14 radnych na ogólną  liczbę 15, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować uchwały.

Po czym Przewodniczący Rady wspomniawszy, że porządek obrad został podany w 
zawiadomieniach o sesji zapytał, czy są propozycje jego zmiany.

Nikt  propozycji  zmiany  porządku  obrad,  jak  również  uwag  do  niego,  nie  zgłosił 
wobec czego Przewodniczący Rady stwierdził  przyjęcie przez Radę porządku  IX 
sesji w brzmieniu podanym w zawiadomieniach:

Porządek  obrad:

 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, ustalenie porządku obrad.
 2. Przyjęcie protokołów z VII i  VIII – nadzwyczajnej   sesji Rady Gminy Powidz.
 3. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Powidz.
 4. Wnioski i zapytania radnych.
 5. Informacja z wykonania budżetu gminy Powidz za I półrocze 2007 roku.
 6. Podjęcie uchwały dot. zmian w budżecie gminy Powidz na 2007 rok.
 7.  Podjęcie  uchwały  w  spr.  zaopiniowania  wniosku  Wójta  Gminy  Powidz  do 
Marszałka 



     Województwa Wielkopolskiego dotyczącego dofinansowania prac związanych z 
ochroną,
      rekultywacją  i poprawą  jakości gruntów rolnych w Powidzu  z Funduszu 
Ochrony Gruntów
      Rolnych Województwa Wielkopolskiego na 2008 rok.
 8. Podjęcie uchwały w spr. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej 
położonej
     w Powidzu   (dz. o nr geod.434/4).
 9.  Podjęcie  uchwały  w  spr.  wyrażenia  zgody  na  zbycie  części  nieruchomości 
zabudowanych
      położonych w Powidzu (dot. dz. o nr geod. 434/3 i 436/1).
10.  Podjęcie  uchwały  w  spr.  wyrażenia  zamiaru  sprzedaży  nieruchomości 
niezabudowanej
      położonej w Ostrowie (dot. części dz. o nr geod. 33/111).
11.  Podjęcie  uchwały  w  spr.  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 
niezabudowanej
      położonej w Ostrowie   (dz. o nr geod. 33/110).
12. Podjęcie uchwały w spr. przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
      zagospodarowania przestrzennego terenu w miejscowości Przybrodzin.
13. Podjęcie uchwały w spr. zaliczenia drogi położonej na terenie gminy Powidz do 
kategorii
      drogi gminnej.
14.  Udzielenie  odpowiedzi  na  wnioski  i  zapytania  radnych  zgłoszone  w  pkt  4 
porządku obrad.
15. Podjęcie uchwały w spr. wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koninie i do 
Sądu
      Rejonowego w Słupcy na kadencję 2008 – 2011.
16. Informacja dot. stanu realizacji inwestycji gminnych.
17. Wolne wnioski i zapytania oraz udzielenie odpowiedzi na nie.
18. Inne sprawy.
19. Zakończenie  I X sesji  Rady  Gminy  Powidz.

___________________ 

            
                    Ad.     1.        Jak   wyżej.
                     

                     Ad.     2.         W  punkcie   tym  Przewodniczący  Rady  zaproponował 
tradycyjnie
przyjęcie protokołów z  2  ostatnich sesji bez odczytywania informując,  że dla 
zainteresowanych
są one do wglądu i zapytując czy w tej sprawie są inne propozycje.



W   związku  z  ww.   propozycją  Przewodniczącego  Rady  nikt  głosu  nie  zabrał 
wobec  czego
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  sprawę  przyjęcia  protokołów  z  2 
ostatnich sesji Rady Gminy.

W wyniku przedmiotowego głosowania :

- protokoł nr VII/07  z sesji odbytej przez Radę Gminy w dniu 29 czerwca 2007  r. 
Rada przyjęła 
  jednogłośnie bez odczytywania i bez uwag ;
  
- protokoł nr VIII/ 07 z sesji nadzwyczajnej odbytej przez Radę Gminy w dniu 31 
lipca 2007 r. 
  Rada przyjęła  jednogłośnie bez odczytywania i bez uwag . 
  

                      Ad.     3.       W punkcie tym na wstępie Przewodniczący Rady 
poinformował, że sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Powidz 
radni otrzymali wraz z zawiadomieniami o IX sesji, niemniej poprosił Wójta Gminy 
o przedstawienie przedmiotowego sprawozdania.

Treść przesłanego radnym sprawozdania z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 
Powidz stanowi załącznik nr  3  do niniejszego protokołu.

Po czym Wójt Gminy Powidz – Ryszard Grześkowiak przedstawił ww. sprawozdanie 
uzupełniając  je  dodatkowym komentarzem będącym głównie  uaktualnieniem jego 
treści.

W dyskusji związanej z treścią sprawozdania głos zabrali:

- radny Z. Bąkowski, który ponownie zwrócił na sprawę łączności komórkowej: – 
brak jest
  łączności z PLUS-em, natomiast z ERĄ łączność jest dobra.

  W nawiązaniu do ww. wypowiedzi r. Z. Bąkowskiego zabrała głos N. Pawłowska – 
sołtys
  Sołectwa Anastazewo, która poinformowała, że również w m. Anastazewo 
występuje problem
  łączności z PLUS-em;

- radny G. Nawrocki poruszył następujące sprawy:
  1/ w nawiązaniu do treści zawartej na str. 2,  pkt  II / 7  w odniesieniu do sprawy 
zalewania w
      czasie deszczu posesji na ul. Strzałkowskiej stwierdził, że to winno być zrobione, 



że 
      krawężniki można odwrotnie tam zainstalować a ich instalowanie winno być 
rozpoczęte od
      posesji p. Wróblewskiej.

      Ww.  wypowiedź  r. G. Nawrockiego poparła r. J. Piechowiak;

  2/ w nawiązaniu do treści zawartej na str. 4,  pkt  II / 6  w odniesieniu do sprawy 
studzienki
      kanalizacyjnej na ul. H. Sawickiej zapytał, kiedy w sprawie tej zostało wysłane 
pismo do
      firmy w Koźminie ponieważ mieszkańcy tej ulicy dopytują się kiedy to zostanie 
zrobione,
      przy czym zwrócił uwagę na to, że od zgłoszenia tej sprawy Wójtowi Gminy 
minęły już 
      3 miesiące;

  3/  w nawiązaniu do treści zawartej na str. 4,  pkt  IV / 1  w odniesieniu do sprawy 
umorzeń
       poprosił o podanie w pkt 14 porządku obrad sumy umorzeń oraz o podawanie tej 
sumy w
       przedmiotowym sprawozdaniu w przyszłości.

   W odniesieniu do ww. spraw Wójt Gminy udzielił następujących wyjaśnień:
    - w odniesieniu do zainstalowania krawężników na ul. Strzałkowskiej : - wiadomo 
już, że
      powiat tego nie wykona, w związku z czym gmina musi zrobić to sama, niemniej 
gmina
      musiała sprawę tę  zgłosić do powiatu i otrzymać od niego na to zgodę;
    - w odniesieniu do kwoty umorzeń : - kwoty te zostaną podane, a nie zostały ujęte 
przez 
      przeoczenie (za co radnych przeprosiła J. Kowalska, która przygotowywała 
przedmiotowe
      sprawozdanie);

- r. R. Morzyński zapytał, jak projektant przewiduje przebieg promenady od Powidza 
do
  Przybrodzina: za torami czy przed torami.

  W odniesieniu do ww. sprawy Wójt Gminy poinformował, że w dniu wczorajszym 
rozmawiał
   z projektantem i wie, że promenada ta będzie biegła od strony jeziora, że w 2 
przypadkach
   będzie przebiegała przez grunty prywatne i kwestią jest tutaj to, czy właściciele 
tych gruntów



   wyrażą na to zgodę, niemniej jeśli by takiej zgody nie wyrazili jest możliwość 
ominięcia tych
   nieruchomości (gdyby się właściciele ci zgodzili zostałby zachowany jakiś ciąg 
promenady).
   Ominięcie ww. nieruchomości nie będzie skutkowało dodatkowymi kosztami. 
Szerokość
  promenady będzie wynosiła ok. 3,5 m.

  Ponadto Wójt Gminy poinformował, że w przerwie obrad zainteresowanym radnym 
zostanie
  przedstawiony do wglądu projekt przedmiotowej promenady;

- r. B. Piotrowski poruszył sprawę utylizacji eternitu informując, że eternit wywożony 
jest do
  lasu oraz prosząc by Wójt Gminy udzielił w tej sprawie szerszej informacji.

   Wyjaśnień w odniesieniu do wyżej  poruszonej sprawy udzielił Wójt Gminy, który 
m.in.
   powiedział: nie zna wysokości dopłat – porozumienie w tej sprawie dopiero się 
kształtuje;
   Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska zadeklarował dofinansowanie połowy 
kwoty jaką
   na ten cel przeznaczy gmina i starostwo razem; gmina ma oszacować, jeszcze w 
tym roku, ile
   będzie do wymiany  eternitowych pokryć dachowych w 2008 roku, gmina musi się 
w ogóle
   wywiedzieć ile osób będzie wymieniać dachy;  dachy będzie wymieniać specjalna 
firma.

   W poruszonej przez r. B. Piotrowskiego sprawie zabrał również głos r. G. 
Nawrocki, który
   powiedział, że ludzi, którzy muszą wymieniać dachy interesuje wysokość dopłat 
ponieważ  nie
   są to ludzie bogaci i jeśli ludzie ci będą musieli  dopłacać  20, 30 zł, to   nie będą 
oni tego
   zgłaszać i będą eternit wywozić do lasu, co się już dzieje, chodzi o to by cena 
jednostkowa była
   jak najniższa.

   
Po przedmiotowej dyskusji Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie sprawozdania 
z działalności międzysesyjnej Wójta  Gminy przez Radę do wiadomości. 



                          Ad.     4.       W punkcie tym zgłoszono, poruszono następujące 
sprawy:
- r. Z. Bąkowski:
  - po raz kolejny poruszył sprawę konieczności odwrotnego usunięcia pozostałych 
suchych
    topoli znajdujących się przy drodze zwanej ''betonką'', które stanowią zagrożenie 
bezpieczeń-
    stwa korzystających z tej drogi;
  - sugerował wysłanie pisma do Starostwa w sprawie budowy drogi Strzałkowo - 
Powidz 
    - chodzi o to, by droga ta była w szybszym tempie budowana, a nie by raz na jakiś 
czas
    był budowany kawałek tej drogi;
- r. S. Malczewski:
  - prośba, by znaki drogowe na terenie gminy były systematycznie remontowane, 
ponieważ są
    wyblakłe i powyginane;
  - nawiązał do sprawy  zawierania umów dot. wykonywania odśnieżania, usuwania 
gołoledzi
    - chodzi o to by czynności te były wykonywane w sposób racjonalny, logiczny, we 
właściwej
    kolejności;
  - poinformował o zastawianiu ulic: Strzałkowskiej a Skośna przez  samochody 
ustawiane w tym
    miejscu na ulicy i chodniku w związku z prowadzoną przez  pp. Putz działalnością 
–
    propozycja wysłania do pp. Putz w tej sprawie pisma;
- r. J. Gwit:
  - kwestia zapisania w porozumieniu, które zostało zawarte na okres wakacji letnich 
w
    odniesieniu do kursu autobusu relacji Powidz – Słupca wyjeżdżającego z Powidza 
o godz. 655,
    by autobus ten kursował w inne dni robocze, w czasie których nie ma zajęć w 
szkołach jak np.
    ferie zimowe, przerwy świąteczne z uwagi np. na osoby dojeżdżające do pracy;
  - w nawiązaniu do sprawy modernizacji drogi Powidz – Przybrodzin zasugerował 
wysłanie
    do powiatu pisma dot. zabezpieczenia w budżecie powiatu na 2008 rok środków 
na 
    modernizację wspomnianej drogi, a jeśli nie na jej modernizację, to przynajmniej 
na budowę
    chodnika i ścieżki rowerowej przy tej drodze;
  - prośba o ujęcie w budżecie gminy Powidz na 2008 rok środków na zakup witaczy 
– 4 szt.;
- r. J. Imbiorowicz:



  - poruszył sprawę działki w Przybrodzinie o nr geod.  37 stwierdzając, że ''zaginęła'' 
droga
    prowadząca do tej działki, co nie powinno mieć miejsca, ponieważ droga zawsze 
tam była;
  - zwrócił uwagę na konieczność dokonania remontów mostów znajdujących się na 
plaży w
    Przybrodzinie i to przy współudziale województwa, powiatu i wojska, ponieważ 
jeśli to nie
    zostanie zrobione turyści od nas będą uciekać;
  - zasugerował posadowienie w Przybrodzinie w pobliżu jeziora toalet z których 
mogliby
    korzystać głównie użytkownicy jachtów, przy czym zwrócił uwagę na to, że 
użytkownicy
    jachtów mogliby uiszczać opłaty, które mogłyby służyć np. utrzymaniu pomostów, 
a
    użytkownicy ci opłaty takie by uiszczali (skądinąd o tym wie), gdyby widzieli, że 
np. coś 
    w kwestii pomostów jest robione;
- r. H. Bełdzikowska, która zwróciła się z prośbą o usunięcie krzaków na 
skrzyżowaniu dróg: 
  drogi z Charbina z ''łącznikiem''  od strony Charbina, które to krzewy w 
niebezpieczny sposób
  ograniczają widoczność, przy czym zasugerowała by krzewy te zostały usunięte 
przy okazji
  budowy drogi na ''łączniku'';
- r. G. Nawrocki, który :
  - powiedział, że uczniowie dojeżdżający do szkół średnich zgłaszają  problem, że 
autobusy
    konińskie nie zabierają uczniów mających bilety miesięczne wykupione  na 
autobusy
    gnieźnieńskie i vice versa i prosił o spowodowanie rozwiązania tej sprawy, 
ponieważ 
    autobusami tymi nie jeżdżą dzieci ludzi bogatych – nie stać ludzi tych na podwójne 
kupo-
    wanie biletów;
  - poinformował o konieczności utwardzenia drogi prowadzącej od ul. 
Strzałkowskiej pomiędzy
    Strażnicą a posesją pp. Guzik od transformatora w kierunku posesji pp. Wrzosek, 
p. Moraw-
    skiego oraz wycięcia na wspomnianej drodze trzcin; 
- r. M. Andrzejewski, który zasugerował by przy okazji budowy drogi w Ostrowie, 
korzystając z
  asfaltu, dokonać załatania dziur w drogach pobocznych;
- r. B. Piotrowski, który:
  - poinformował, że w pobliżu szkoły, przy budynku poszkolnym a posesja pp. 



Kulpińskich w 
    czasie opadów deszczu zbiera się duża kałuża wody -  sugestia usytuowania w 
miejscu  tym
    studzienki,

    (W nawiązaniu do wyżej zgłoszonej sprawy radni stwierdzili, że ze sprawą 
studzienki mógłby
    uporać się p. J. Nowak.)

  - prośba o skorygowanie chodnika przy jego posesji z uwagi na to, że wskutek złej 
konstrukcji 
    chodnika spływająca z rynny woda gromadzi się na chodniku,
  - sugestia wprowadzenia na ul. Strzałkowskiej od strony cmentarza zakazu 
zatrzymywania 
    się pojazdów po prawej bądź po lewej stronie ulicy;

Ponadto w punkcie tym został udzielony głos sołtysowi Sołectwa Anastazewo – N. 
Pawłowskiej,
która  poprosiła  by  dla  dzieci szkolnych z innych wsi,   nie tylko z  Powidza, w 
czasie   trwania
wakacji  letnich  czy  ferii  zimowych,  choć  raz  w   tygodniu  były  zorganizowane 
zajęcia, a  tym
samym by dla takich dzieci został zorganizowany dowóz na te zajęcia.

Po czym Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach, która trwała od godz. 
1025  do godz. 1050  .

                    Ad.     5.       W punkcie tym  na wstępie Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu informacji dot. wykonania budżetu gminy Powidz 
za I półrocze 2007 roku.

Treść informacji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Po  czym  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  tematyczna  informacja  była 
przedmiotem analizy  komisji  Rady  na  ich  przedsesyjnych  posiedzeniach  oraz,  że 
komisje przyjęły informację tę jednogłośnie pozytywnie do wiadomości.

W otwartej przez Przewodniczącego Rady przedmiotowej dyskusji   nikt głosu nie 
zabrał  wobec  czego  Przewodniczący  Rady  stwierdził  przyjęcie  przedmiotowego 
sprawozdania przez Radę do wiadomości.    
                                      
 
  



                         Ad.     6.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Powidz na rok 2007.

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowe opinie komisji Rady 
ustalone na ich przedsesyjnych posiedzeniach  są  jednogłośnie  pozytywne.

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    IX/ 49/ 07    zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu gminy Powidz na rok 2007  została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 
nr 5 do niniejszego protokołu.
 
    
    
                        Ad.     7.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała  o  nieodczytywaniu  projektu  uchwały  w  sprawie  zaopiniowania 
wniosku  Wójta  Gminy  Powidz  do  Marszałka  Województwa  Wielkopolskiego 
dotyczącego dofinansowania prac związanych z ochroną, rekultywacją  i  poprawą 
jakości  gruntów  rolnych  w  Powidzu   z  Funduszu  Ochrony  Gruntów   Rolnych 
Województwa Wielkopolskiego na 2008 rok.
     
Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowe opinie komisji Rady 
ustalone na ich przedsesyjnych posiedzeniach  są  jednogłośnie  pozytywne.

W przedmiotowej dyskusji głos zabrali:

- r. G. Nawrocki, który zwrócił uwagę na to, że w przedmiotowym projekcie uchwały 
nie została
  wymieniona ul. Słoneczna.

  Na powyższe Wójt Gminy wyjaśnił, że jeśli gmina otrzyma w związku z wnioskiem 
pieniądze,
  to nie otrzyma ich dużo; może dofinansowanie to wystarczyć tylko  na budowę 
jednej  z
  wymienionych dróg;

- r. Z. Bąkowski zapytał czy to Rada zadecyduje, jeśli gmina otrzyma środki, która 
droga będzie
  budowana.

  Na powyższe Wójt Gminy udzielił twierdzącej odpowiedzi.



Po czym  Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    IX/ 50/ 07        w  sprawie  zaopiniowania wniosku Wójta 
Gminy  Powidz  do  Marszałka  Województwa  Wielkopolskiego  dotyczącego 
dofinansowania  prac  związanych  z  ochroną,  rekultywacją   i  poprawą   jakości 
gruntów rolnych w Powidzu  z Funduszu Ochrony Gruntów  Rolnych Województwa 
Wielkopolskiego na 2008 rok  została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6 
do niniejszego protokołu.

    
    
                           Ad.     8.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie nieruchomości zabudowanej położonej w Powidzu   (dz. o nr geod.434/4).

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotowe opinie komisji Rady 
ustalone na ich przedsesyjnych posiedzeniach  są  jednogłośnie  pozytywne.

W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a  ł  a      Nr    IX/  51/  07   w sprawie   wyrażenia  zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej położonej w Powidzu   (dz. o nr geod.434/4)   została 
podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
      
    
    
                           Ad.     9.        W punkcie tym na wstępie, w związku z propozycją 
Wójta Gminy dot. korekty treści projektu  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
zbycie części nieruchomości 
zabudowanych  położonych  w  Powidzu,  o  której  to  propozycji  na  swym 
przedsesyjnym  posiedzeniu  została  poinformowana  tylko  Komisja  Budżetowa, 
poproszono  pracownika  Urzędu  Gminy  –  Ryszarda  Łukowskiego  o  udzielenie 
przedmiotowych wyjaśnień. 

Po przedmiotowych wyjaśnieniach Ryszarda Łukowskiego, a także dodatkowych 
tematycznych wyjaśnieniach Wójta Gminy Przewodniczący Rady poinformowawszy, 
że przedmiotową sprawę analizowały na swych przedsesyjnych posiedzeniach 
wszystkie merytoryczne komisje Rady i że,  wyraziły one jednogłośnie pozytywne 
opinie co do meritum sprawy, otworzył dyskusję.



W dyskusji   nikt głosu nie zabrał, wobec czego Przewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł a     Nr    IX/ 52/ 07   w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie części 
nieruchomości  zabudowanej  położonej  w  Powidzu została  podjęta  jednogłośnie  i 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.
        
    

                         Ad.     10.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zamiaru 
sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Ostrowie (dot. części dz. o nr 
geod. 33/111). 
                             
Po  czym Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  przedmiotowy projekt  uchwały 
analizowały na swych przedsesyjnych posiedzeniach komisje Rady i że ich opinie są: 
Komisji Oświaty i Komisji Budżetowej jednogłośnie pozytywne, natomiast wspólna 
opinia Komisji Rolnictwa i Komisji Komunalnej jest większością głosów pozytywna 
– 7 radnych opowiedziało się ''za'', 1 radny wstrzymał się od głosu.
Przewodniczący Rady poinformował również,  że członkowie Komisji  Rolnictwa i 
Komisji Komunalnej, w związku z   dz. nr 33/111 i działką nr 33/110, o której jest 
mowa w kolejnym projekcie uchwały, dokonali wizji lokalnej.
      
W przedmiotowej dyskusji nikt głosu nie zabrał, wobec czego Przewodniczący Rady 
poddał pod głosowanie projekt tematycznej uchwały.

U c h w a ł  a     Nr    IX/ 53/ 07   w sprawie  wyrażenia zamiaru sprzedaży 
nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w Ostrowie  (dot.  części  dz.  o  nr  geod. 
33/111) została  podjęta  jednogłośnie  i  stanowi  załącznik  nr   9   do  niniejszego 
protokołu.      
       
      
      
                         Ad.     11.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała o nieodczytywaniu projektu uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na 
zbycie  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  Ostrowie    (dz.  o  nr  geod. 
33/110).  
      
Po  czym Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  przedmiotowy projekt  uchwały 
analizowały na swych przedsesyjnych posiedzeniach komisje Rady i że ich opinie są: 
Komisji Oświaty i Komisji Budżetowej jednogłośnie pozytywne, natomiast wspólna 



opinia Komisji Rolnictwa i Komisji Komunalnej jest większością głosów pozytywna 
– 7 radnych opowiedziało się ''za'', 1 radny wstrzymał się od głosu.    

W przedmiotowej  dyskusji  otwartej  przez  Przewodniczącego Rady nikt  głosu  nie 
zabrał,  wobec  czego  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt 
tematycznej uchwały.

U c  h  w a  ł  a      Nr    IX/  54/  07    w sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie 
nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  Ostrowie    (dz.  o  nr  geod.  33/110) 
została  podjęta  większością  głosów  (14  radnych  opowiedziało  się  ''za'',  1  radny 
''wstrzymał się od głosu'')  i   stanowi załącznik nr  10  do niniejszego protokołu.

                         Ad.     12.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała  o  nieodczytywaniu  projektu  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do 
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  w 
miejscowości Przybrodzin.
      
Po  czym Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  przedmiotowy projekt  uchwały 
analizowały na swych przedsesyjnych posiedzeniach komisje Rady i że ich opinie są: 
Komisji Oświaty i Komisji Budżetowej jednogłośnie pozytywne, natomiast wspólna 
opinia Komisji Rolnictwa i Komisji  Komunalnej jest większością głosów pozytywna 
– 5 radnych opowiedziało się ''za'', 3 radnych ''wstrzymało się od głosu''.
      
W przedmiotowej dyskusji zabrał głos radny J. Imbiorowicz, który   powiedział, że w 
gminie  ubywają   grunty  rolne,  że  można  gorsze  grunty  przeznaczać  pod 
budownictwo, że powinno się też mieć na  uwadze to,  by tereny w Przybrodzinie 
były bardziej przestronne.

W nawiązaniu do ww. wypowiedzi radnego J. Imbiorowicza Wójt Gminy wyjaśnił, 
że  w Studium tereny  o  których  mowa  w projekcie  uchwały,  mają  przeznaczenie 
letniskowe, a intencji dokonania zmian w Studium nie było, tak więc, gdyby grunty 
te miały mieć inne przeznaczenie,  trzeba byłoby dokonać zmian w Studium.  Zwrócił 
uwagę  na  to,  że  podatek  od  nieruchomości  w  sytuacji  przekwalifikowania 
przedmiotowych gruntów będzie większy od podatku rolnego, który obecnie jest za 
teren ten płacony.  Powiedział  także,  że  tereny znajdujące się  przy jeziorze każdy 
postrzega jako tereny pod rekreację.

Ponadto w nawiązaniu do wypowiedzi r. J. Imbiorowicza zabrał głos r. Z. Bąkowski, 
który wyraził sąd, że zainteresowany dokonaniem  przekwalifikowania gruntu na cele 
rekreacyjne,  w  tym właśnie  celu  przedmiotowe  grunty  kupił,  przy  czym wyraził 
obawę, że jeśli Rada nie ustosunkuje się pozytywnie do przedmiotowej sprawy, to 
właściciel gruntów może je zagospodarować omijając przepisy.



Po ww. dyskusji Przewodniczący Rady poddał projekt przedmiotowej uchwały pod 
głosowanie.
 

U c h w a ł  a     Nr    IX/ 55/  07   w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu  w  miejscowości 
Przybrodzin  została podjęta większością głosów  (12 radnych opowiedziało się ''za'', 
3 radnych ''wstrzymało się od głosu'')  i   stanowi załącznik nr  11  do niniejszego 
protokołu.

                         Ad.     13.        W punkcie tym na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała  o  nieodczytywaniu  projektu  uchwały  w  sprawie   zaliczenia  drogi 
położonej na terenie gminy Powidz do  kategorii  drogi gminnej.

Po czym Przewodniczący  Rady poinformował,  że  przedmiotowy projekt  uchwały 
analizowały na swych przedsesyjnych posiedzeniach komisje Rady i że ich opinie są 
pozytywne:   wspólna  opinia  Komisji  Rolnictwa  i  Komisji   Komunalnej  jest 
jednogłośnie pozytywna, natomiast Komisji Oświaty i Komisji Budżetowej opinie są 
większością głosów pozytywne. 
           
W przedmiotowej  dyskusji  otwartej  przez  Przewodniczącego Rady nikt  głosu  nie 
zabrał, wobec czego Przewodniczący Rady poddał projekt tematycznej uchwały pod 
głosowanie.

U c h w a ł a     Nr    IX/ 56/ 07   w sprawie  zaliczenia drogi położonej na terenie 
gminy Powidz do  kategorii  drogi gminnej  została podjęta większością głosów  (13 
radnych opowiedziało się ''za'',  2 radnych ''wstrzymało się od głosu'')  i    stanowi 
załącznik nr  12  do niniejszego protokołu.   
  
      

                      Ad.     14.        W punkcie tym    Wójt Gminy Powidz  udzielił 
następujących wyjaśnień odnośnie spraw poruszonych  w   pkt   4  porządku obrad:

- odnośnie  remontu studzienki kanalizacyjnej na ul. H. Sawickiej: - pismo zostało 
wysłane 7
  września br.; w dniu dzisiejszym była informacja telefoniczna firmy z Koźmina, że 



w
  przyszłym tygodniu (w poniedziałek lub wtorek)  to zrobią, a jeśli nie, remontu 
studzienki
  dokona gmina.

  W nawiązaniu do ww. wyjaśnień r. G. Nawrocki zapytał, dlaczego ww. pismo 
zostało tak
   późno wysłane.

  Na powyższe Wójt Gminy odpowiedział, że w sprawie tej było wysłane również 
pismo wcześ-
  niej, a nawet w latach poprzednich;

- odnośnie sprawy umorzeń: -  poinformował o wielkości kwot, które zostały 
umorzone, a
  mianowicie Powidz -  207,10  zł,   Anastazewo -  202,-  zł ;   

- odnośnie zagrażających bezpieczeństwu drzew znajdujących się przy drodze zwanej 
''betonką'' :
   - były starania związane z  usunięciem wspomnianych drzew; część topoli usunięto, 
co to
   pozostałych jest problem z ich usunięciem np. w odniesieniu do jednej z działek nie 
wiadomo
   kto jest jej właścicielem; gmina, mimo, że nie wiadomo jak problem ten rozwiązać 
będzie się
  dalej starała by go rozwiązać;

   R. Z. Bąkowski w nawiązaniu do ww. wyjaśnień Wójta podkreślił po raz kolejny, 
że
   wspomniane topole zagrażają bezpieczeństwu korzystających z tej drogi.

   W odniesieniu do przedmiotowego problemu zabrał również głos Ryszard 
Łukowski, który
   wyjaśnił, że nie wiadomo jak na terenie tym przebiegają granice działek, a 
ustalenie granic 
   działek wiązałoby się z dość znacznymi kosztami dla gminy;



- odnośnie budowy drogi  Strzałkowo – Powidz: - pismo można wysłać, ale może 
ważniejsza
  byłaby  droga i chodnik z Powidza do Przybrodzina.

  W nawiązaniu do ww. sprawy gros radnych z sali uznało, że sprawa budowy drogi i 
chodnika z
  Powidza do Przybrodzina jest ważniejszą sprawą  niż budowa drogi ze Strzałkowa 
do Powidza,
  a r. Z. Bąkowski stwierdził, że gmina Powidz  jest przez powiat słupecki 
niewłaściwie
  traktowana.

  Ponadto, w związku ze sprawą budowy drogi Strzałkowo – Powidz zabrał głos r. G. 
Nawrocki,
  który powiedział, czy nie warto byłoby połączyć drogi na Giewartów, jeśli będzie 
zbudowana
  droga do Polanowa, do ''Kameny''.
 
  W nawiązaniu do ww. myśli r. G. Nawrockiego głos zabrali:
   -  J. Przybylska – redaktor Kuriera Słupeckiego, która powiedziała, że zna w tej 
sprawie
      odpowiedź powiatu, która brzmi ''nie'';
   - Wójt Gminy, który powiedział, że myśl r. G. Nawrockiego może jest myślą 
docelową;

- odnośnie wymiany, remontu znaków drogowych:  - zniszczone znaki trzeba 
sukcesywnie
  wymieniać;

- odnośnie spraw związanych z odśnieżaniem, usuwaniem gołoledzi:  - trzeba sprawy 
te
  udoskonalić;  racją jest to, że najpierw trzeba  odśnieżyć, a później posypać 
piaskiem;

- odnośnie kursu autobusu relacji Powidz – Słupca o godz.  655  : - umowa zawarta z 
PKS Konin



  dotyczyła tylko 2 miesięcy w okresie letnim, trzeba więc byłoby to przenieść na 
inne okresy,
  przy czym zasadnym byłoby, aby w kosztach z tym związanych współuczestniczyło 
wraz z
  gminą Powidz  Starostwo,  gmina Strzałkowo i gmina Słupca;

- odnośnie witaczy:  - będzie to zrobione na wiosnę; chodzi też o to by było to 
zrobione
  estetycznie;

- odnośnie ujęcia w budżecie powiatu  sprawy modernizacji drogi Powidz – 
Przybrodzin:  -
  rozmawiał w sprawie tej ze Starostą i (cytat) ''zobaczymy'';

- odnośnie braku drogi w Przybrodzinie: - na starej mapie jest droga, natomiast w 
powiecie
  pokazano, że jest to droga leśna, która nie jest drogą gminną: właśnie Lasy dzielą 
działki i
  wydzielają gminie działkę jako drogę; trzeba wyjaśnić jak to się stało, że 
wspomniana droga
  jest teraz własnością Nadleśnictwa;

- odnośnie remontu pomostów w Przybrodzinie:  -  rozmawiał w tej sprawie z 
nowym dowódcą
   Bazy Lotniczej w Powidzu – Lesławem Dubajem -  L. Dubaj zainicjował spotkanie 
w
   przedmiotowej sprawie i poinformował, że sam zdefiniuje, co Wojsko w tej sprawie 
będzie
   chciało – kwestia partycypacji w kosztach. Do spotkania które miało mieć miejsce 
w połowie
   września do tej pory nie doszło. Sprawa ta będzie poruszona, w sprawę  chciałby 
również 
   zaangażować powiat; należałoby określić kto co będzie robił oraz określić sprawy 
dot.
   partycypacji.
   Wójt Gminy wspomniał, że wojsko deklarowało utrzymanie w Przybrodzinie 
porządku.



  W nawiązaniu do sprawy utrzymania porządku r. G. Nawrocki poinformował, że 
wojsko
  mówiło, że utrzymanie porządku do sprawa Wójta Gminy.

  W związku z ww. wypowiedzią r. G. Nawrockiego Wójt Gminy powiedział, że ww. 
sprawy
  były uzgadniane ustnie i stwierdził, że jednak wszelkie porozumienia należy 
zawierać na
  piśmie.

  Następnie Wójt Gminy nawiązał  do sugestii r. J. Imbiorowicza dot. usytuowania w 
rejonie tzw.
  plaży wojskowej w Przybrodzinie ubikacji czy przebieralni mówiąc, że  sprawy z 
tym terenem
  związane należałoby widzieć kompleksowo, trzeba byłoby podzielić się zadaniami, 
ustalić kto
  co będzie finansował;

- odnośnie wycięcia krzewów przy drodze do Charbina:  - krzewy będą wycięte 
raczej odwrotnie
   bez czekania na budowę obwodnicy;

- odnośnie blokowania ul. Skośnej i Strzałkowskiej przez samochody związane z 
działalnością
  prowadzoną przez pp. Putz.

  W związku z ww. sprawą wśród radnych wywiązała się dyskusja jak problem ten 
rozwiązać.
  W konkluzji przedmiotowej dyskusji zadecydowano, że Wójt Gminy przekaże 
sprawę dziel-
  nicowemu;

- odnośnie spraw dot. PKS: - gmina w poruszonych sprawach wystąpi do PKS;



- odnośnie drogi prowadzącej przy Strażnicy:  -  dotychczas sprawy tej nie zgłaszano; 
gmina się
  ta sprawą zainteresuje;

- odnośnie łatania dziur w drogach pobocznych przy okazji budowy drogi w 
Ostrowie:  - będzie
   to pilotowane aby tak zostało zrobione;

- odnośnie budowy studzienki ściekowej w pobliżu szkoły: - zostanie do zrobione 
(sugestia
  radnych by sprawę tę załatwił J. Nowak – pracownik UG);

- odnośnie uskoku powstałego na granicy starego i nowego chodnika przy posesji r. 
B. Piotrow-
  skiego: -  sprawę tę gmina będzie miała na uwadze;

- odnośnie sprawy poruszonej przez sołtysa Sołectwa Anastazewo – N. Pawłowską.

   W sprawie tej  wywiązała się dyskusja, w której zwrócono uwagę na to (r. G. 
Nawrocki, sołtys
    Sołectwa Wylatkowo – A. Szymańska)), że najpierw winno się przeprowadzić 
sondaż wśród 
    rodziców, czy byliby skłonni swoje dzieci na takie zajęcia posyłać, czy byłoby 
zainteresowanie
    takimi zajęciami.
    W konkluzji przedmiotowej dyskusji Wójt Gminy powiedział, że jeśli będzie 
zainteresowanie
    zajęciami, nie będzie problemu z przywożeniem na nie dzieci.

                       Ad.     15.       W punkcie tym na wstępie, na prośbę Przewodniczącego 
Rady, r. H. Bełdzikowska – Przewodnicząca Zespołu opiniującego kandydatów na 
ławników  do  Sądu  Okręgowego  w  Koninie  i  do  Sądu  Rejonowego  w  Słupcy 
przedstawiła opinię Zespołu dot. kandydatów na ławników.

Treść przedmiotowej opinii stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.



Po  czym  Przewodniczący  Rady,  w  nawiązaniu  do   treści  przedmiotowej  opinii 
powiedział, że wybory dotyczyć będą Andrzeja Kowalskiego – kandydata na ławnika 
do Sądu Rejonowego w Słupcy i Krystyny Gazińskiej – kandydatki na ławnika do 
Sądu Okręgowego w Koninie oraz,  że wybory te będą mieć tryb tajny.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt Regulaminu głosowania, która 
Rada zaaprobowała jednogłośnie bez zmian i uwag.

Treść Regulaminu głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Z  kolei  Rada  przez  aklamację  zadecydowała  o  3  –  osobowym składzie  Komisji 
Skrutacyjnej, a następnie dokonała jej wyboru.
W skład Komisji Skrutacyjnej zostali wybrani jednogłośnie: r. Jakub Gwit,   r. Hanna 
Bełdzikowska  i  r. Roman Morzyński

Po  czym  Komisja  Skrutacyjna  ukonstytuowała  się  i  poinformowała  Radę,    że 
Przewodniczącym
Komisji został radny Jakub  Gwit.

Następnie  Komisja  Skrutacyjna  przygotowała  karty  do  głosowania  i  rozdała  je 
radnym.

Z kolei radni dokonali aktu głosowania, po którym Komisja Skrutacyjna, w osobnym 
pomieszczeniu,  dokonała  obliczenia  głosów  i  sporządziła  protokoł  z  wyników 
przedmiotowego głosowania.
 
(Na czas prac Komisji Skrutacyjnej Przewodniczący Rady ogłaszał przerwy w 
obradach.)
 
Po zakończeniu przez Komisję Skrutacyjną w/w czynności i powrocie jej na salę 
obrad, Przewodniczący Komisji przedstawił Radzie protokoł z przeprowadzenia 
tajnego głosowania  w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koninie i 
Sądu Rejonowego w Słupcy.

Przedmiotowy protokoł stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Po czym Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie przez Radę uchwały w sprawie 
wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Koninie i do Sądu Rejonowego w Słupcy 
na kadencję 2008 - 2011 odczytując jej treść.



U c h w a ł a        Nr      IX/ 57/ 07             w    sprawie    jak  wyżej   stanowi 
załącznik  nr  16
do niniejszego protokołu.

                       Ad.     16.       W punkcie tym  na wstępie  Rada przez aklamację 
zadecydowała  o  nieodczytywaniu  informacji  dot.  stanu  realizacji  inwestycji 
gminnych.

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że przedmiotową sprawą na swych 
przedsesyjnych posiedzeniach  zajmowały się głównie 2 komisje Rady tj. Komisja 
Komunalna  wraz  z  Komisją  Rolnictwa,  które  przyjęły  tematyczną  informację  do 
wiadomości.

W przedmiotowej  dyskusji  otwartej  przez  Przewodniczącego Rady  nikt  głosu  nie 
zabrał wobec czego Przewodniczący Rady stwierdził przyjęcie przez Radę informacji 
dot.  stanu realizacji inwestycji gminnych  do wiadomości.

Treść informacji stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.         

                       Ad.     17.       W punkcie tym poruszono następujące sprawy :

- sołtys Sołectwa Anastazewo – Natalia Pawłowska poinformowała, że przy drodze 
powiatowej
  w Anastazewie na odcinku od pp. Biernackich do p. A. Bułakowskiego wycięcia 
wymaga kilka
  krzewów i gałęzi drzew;

- r. J. Imbiorowicz:
  1/ przypomniał, że  projektowana była budowa chodnika w Przybrodzinie od posesji 
sołtysa do
      figury;
  2/ poinformował, że wycięcia wymaga 6 topoli znajdujących się przy polu 
namiotowym w
      Przybrodzinie;

- sołtys Sołectwa Powidz – I. Maroszek:
  1/ powtórzył sprawę zgłoszoną przez r. G. Nawrockiego dot. problemu uczniów



      dojeżdżających do szkół średnich, a mianowicie,  że autobusy  konińskie nie 
zabierają
       uczniów mających bilety miesięczne wykupione  na autobusy gnieźnieńskie i 
vice versa 
        prosząc o  spowodowanie rozwiązania tej sprawy;

    2/ zwrócił uwagę na to, by wszystkie studzienki, które zostały źle wykonane przez 
firmę z
        Koźmina, zostały przez nią naprawione;

  3/ wystąpił z sugestią poszerzenia drogi powiatowej na odcinku Powidz – Dolina 
chodzi
     głównie o zakręt, ponieważ trudno po drodze tej jeździć szerokimi maszynami 
rolniczymi;

- sołtys Sołectwa Przybrodzin – R. Borosz zwrócił uwagę na konieczność usunięcia 
krzewów
  przy drodze Przybrodzin – Wylatkowo;

- r. G. Nawrocki zapytał, czy Wójt Gminy przewiduje ratowanie wiatraka 
znajdującego się na ul.
  Kolejowej tuż za posesją pp. Przychodzkich, przy czym zwrócił uwagę na to, że jest 
to zabytek,
  który wkrótce się rozleci a którego byłoby szkoda;

- r. Z. Bąkowski, który stwierdził, że nic nie zostało zrobione w sprawie przystanku
  autobusowego przy Jednostce Wojskowej.

W odniesieniu do ww. spraw Wójt Gminy udzielił następujących odpowiedzi:
- w odniesieniu do sprawy wycięcia krzewów i usunięcia gałęzi drzew przy drodze w
  Anastazewie:  -  zostanie to wykonane przez pracowników gminy;

(W tym momencie sesji, zwolniwszy się uprzednio u Przewodniczącego Rady, salę 
obrad opuścił radny – Bogdan Piotrowski – o godz. 1245 .)

- w odniesieniu do sprawy budowy chodnika w Przybrodzinie:  - chciano chodnik ten 
zbudować
  w ramach modernizacji drogi Powidz – Przybrodzin; może zaistnieje sytuacja, że 
powiat
  otrzyma środki i droga ta będzie modernizowana w roku przyszłym. Planuje się, że 
gmina w
  2008 roku będzie miała do wykonania dużo inwestycji, niewiadomym jest ile gmina 
otrzyma
  środków unijnych na planowane inwestycje,  nie ma też jeszcze  kosztorysów 



wszystkich
  inwestycji; projekt budowy chodnika nie przepada i sprawa nie jest zapomniana;

  W nawiązaniu do kwestii inwestycji gminnych r. G. Nawrocki zapytał, czy aktualna 
jest sprawa
   rozbudowy Strażnicy w Powidzu, ponieważ o sprawie rozbudowy informował 
Prezes OSP.

  W odpowiedzi na powyższe Wójt Gminy poinformował, że na razie sprawa 
rozbudowy
  Strażnicy nie została ujęta, a ponadto jeśli będzie modernizowany Dom Kultury, to 
w takiej 
  sytuacji nie będzie rozbudowywana Strażnica z uwagi na to, że z PROW można 
otrzymać
  środki tylko na jedną inwestycję.
  Ponadto Wójt Gminy poinformował, że kwestią jest także sprawa modernizacji 
Ośrodka
  Zdrowia i przystosowania go do wymogów unijnych. Ośrodek Zdrowia w takiej 
formie jak jest
  może funkcjonować do końca 2008 roku. Problemem jest to, z czyich środków 
miałaby być
  dokonana modernizacja, ponieważ gmina jako organ nieprowadzący nie ma szans 
na dofinan-
  sowanie tej modernizacji – gmina ew. w kosztach modernizacji mogłaby 
uczestniczyć do 50%.
  Będą w tej sprawie prowadzone rozmowy z dr P. Kosowskim;

- odnośnie topoli znajdujących się przy sanitariatach przy polu namiotowym w 
Przybrodzinie:
  - sprawa do wykonania;

- odnośnie dokonania przeglądu studzienek kanalizacyjnych:  sprawa do wykonania; 
przy czym
  r. G. Nawrocki poinformował, że na ul. Warszawskiej ''siadła''  także studzienka 
choć jej
  wykonawcą nie była firma z Koźmina;

- odnośnie poszerzenia drogi Powidz – Dolina:  - sprawa jest nierealna do wykonania.
  Niemniej sołtys I. Maroszek  stwierdził, że sprawę tę trzeba w powiecie monitować;

- odnośnie likwidacji krzewów przy drodze Przybrodzin – Wylatkowo:  - sprawa ta 
będzie
  monitowana, lecz nie wiadomo, czy powiat to zrobi;

- odnośnie wiatraka:  -  będzie dokonane rozpoznanie;



- odnośnie przystanku autobusowego przy JW: -  pismo w tej sprawie do powiatu 
zostało
   wysłane, sprawa została również przypomniana 2 tygodnie temu w rozmowie z 
Wicestarostą i
   zobaczy się, jaka będzie w związku z tą rozmową reakcja powiatu;  sprawa 
powiatowi będzie
   przypominana.

                     Ad.     18.     W punkcie tym przedstawione, poruszone zostały 
następujące sprawy:

1. Przewodniczący Rady przedstawił pismo Wojewody Wielkopolskiego dot. 
oświadczeń
    majątkowych  Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Powidz.

    Kserokopia ww. pisma stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

    Następnie Przewodniczący Rady przedstawił przygotowaną przez siebie 
informację dot.
    oświadczeń majątkowych radnych Rady Gminy Powidz oraz wspomniał o 
przesłanej do
    Rady Gminy  przez Urząd Skarbowy w Słupcy informacji dot. oświadczeń 
majątkowych
    radnych Rady Gminy Powidz i pracowników Urzędu Gminy Powidz, która dla
    zainteresowanych znajduje się do wglądu w biurze Rady

    Treść przedstawionej przez Przewodniczącego ww. informacji stanowi załącznik nr 
19 do
    niniejszego protokołu.

    Kserokopia ww. informacji Urzędu Skarbowego w Słupcy stanowi załącznik nr 20 
do
    niniejszego protokołu.

    Z kolei Wójt Gminy Powidz przedstawił informację dot. oświadczeń majątkowych
    pracowników Urzędu Gminy.

    Treść przedstawionej przez Wójta Gminy ww. informacji stanowi załącznik nr 21 
do
    niniejszego protokołu.

2. Przewodniczący Rady przedstawił następującą korespondencję:



     - pismo (kolejne) Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Słupcy 
       zawierające prośbę o pomoc w zakupie karetki wypadkowej.
       Ponadto poinformował, że na prośbę Wójta, sprawa ta była  sygnalizowana na 
przedsesyj-
       sesyjnych posiedzeniach komisji Rady i radni w odniesieniu do niej wyrażali 
opinię, że
       jeśli  znajdą się w  budżecie wolne  środki, to można będzie  środki  takie 
przekazać za
       zakup karetki według  klucza: 5 zł od mieszkańca gminy; po czym powiedział, że 
jest to
       sprawa do zastanowienia się przez radnych.

       W sprawie ww. karetki wypadkowej dodatkowych informacji udzielił Wójt 
Gminy, który
       m.in. powiedział, że wspomniana karetka jest już kupiona i spełnia swoją 
funkcję, niemniej
       ZOZ stara się o pieniądze; gmina Ostrowite i Burmistrz Słupcy (z tego co wie) są 
w tej
       sprawie na ''tak'' natomiast gminy: Strzałkowo. Słupca, Lądek są w tej sprawie na 
''nie'', a
       gmina Orchowo nie określiła się; gmina Powidz, jeśli inne gminy środki 
przekażą, również
       takie środki przekaże.

      W konkluzji ogólnej dyskusji, która wywiązała się w przedmiotowej sprawie, 
ogół  radnych
      stwierdził, by (cytat) ''na razie'' środków na zakup karetki wypadkowej  nie 
przekazywać.
      
       Kserokopia pisma SP ZOZ w Słupcy stanowi załącznik nr 22 do niniejszego 
protokołu;
       
       -  pismo RIO z Poznania – Zespołu w Koninie przekazujące uchwałę Składu 
Orzekającego
          RIO w spr. wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetu gm. 
Powidz.

          Kserokopia  ww. pisma RIO stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu;

       -  pismo Wspólnoty Działek Letniskowych we wsi Anastazewo dot. 
przekwalifikowania 
          działek położonych we wsi Anastazewo z terenów pod zalesienie z 
możliwością



          biwakowania na działki letniskowe i poinformował, że pismo to według 
kompetencji
          zostało przekazane Wójtowi Gminy oraz poprosił Wójta Gminy o 
ustosunkowanie się  do
          tej sprawy. 
           
          W wyjaśnieniu do  ww. pisma Wójt Gminy powiedział, że prawnie sprawa jest 
niemożliwa
          do załatwienia ponieważ chodzi o zachowanie 100 metrowego pasa 
ochronnego od strony
          jeziora – jest w tym przedmiocie stosowne rozporządzenie Wojewody 
Wielkopolskiego, a
          także jest to zawarte w Studium. Swego czasu Rada Gminy podjęła  uchwałę o 
której 
          wspomniano w piśmie, lecz uchwała ta nie mogła być zrealizowana. 
          Ponadto Wójt   poinformował, że zainteresowanym w sprawie tej odpowiedzi 
udzielono.

          W przedmiotowej sprawie zabrał również głos r. G. Nawrocki, który 
powiedział, że
          zainteresowani postawili obiekty budowlane na swych działkach na swoją 
odpowiedzial-
          ność, a podatki trzeba swoją drogą płacić;

          Kserokopia  ww. pisma stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu;

       -  pismo – apel gminy Kazimierz Biskupi .

          Kserokopia  ww. pisma stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu;

                
        - poinformował o piśmie Powiatowego Urzędu Pracy zawierającym ''Analizę 
bezrobocia za
          I półrocze 2007 roku'', którego treść znajduje się dla zainteresowanych do 
wglądu w biurze
          Rady.
          
           Kserokopia  ww. ''Analizy bezrobocia''  stanowi załącznik nr 26 do niniejszego 
protokołu.    

3. Radny S. Malczewski poruszył sprawę wymiany starych lamp na energooszczędne.

    W odniesieniu do poruszonej sprawy Wójt Gminy powiedział, że są problemy z



    wyegzekwowaniem od Spółki Oświetlenie Uliczne tej sprawy mimo, że 
zobowiązali się,  iż do
    końca bieżącego roku takiej wymiany dokonają – sprawa ta będzie w dalszym 
ciągu monito-
    wana. 
    Ponadto Wójt Gminy powiedział, że zastanawia się nad możliwością wyjścia 
gminy z  tej
    Spółki.

    W nawiązaniu do sprawy przystąpienia gminy Powidz do przedmiotowej Spółki 
Przewodni-
    czący Rady poinformował (przypomniał),  że gmina Powidz najdłużej broniła się 
przed
    przystąpieniem do niej, lecz Spółka  wymusiła przystąpienie do niej strasząc 
negatywnymi
    konsekwencjami.
   
   
 
                       Ad.      19.       W punkcie tym, wobec wyczerpania się porządku   I X 
sesji Rady Gminy  Powidz, Przewodniczący Rady – Jacek Kowalski zamknął obrady 
o godz.   1340.

Protokołowała: 

J. Kowalska  

Przewodniczący Rady Gminy Powidz 

Jacek Kowalski

  

  

   


